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9 czerwca 2022

Rozpoczęły się obrady Konwentu Marszałków
Województw RP – transmisja online

W Sandomierzu, w zamku kazimierzowskim trwa drugie posiedzenie Konwentu
Marszałków Województw Rzeczpospolitej Polskiej pod prezydencją województwa
świętokrzyskiego. Transmisję online można obejrzeć na stronie
http://konwent.swietokrzyskie.pro/index.php. Świętokrzyskie od początku bieżącego
roku jest gospodarzem spotkań, podczas których omawiane są bieżące kwestie
związane z rozwojem gospodarki, sytuacją społeczną, finansową, inwestycjami,
kulturą i edukacją, a także zmieniającym się ustawodawstwem ściśle związanym z
kompetencjami samorządów. Drugie posiedzenie Konwentu Marszałków
Województw w Sandomierzu otworzył marszałek województwa Andrzej Bętkowski. W
obradach wzięli udział również wicemarszałkowie Renata Janik i Marek
Bogusławski i członkowie Zarządu Województwa Marek Jońca i Tomasz Jamka.

Obrady realizowane są w formule hybrydowej, goście prowadzą dyskusję w sali rycerskiej
siedziby Muzeum Zamkowego w Sandomierzu, prelegenci uczestniczą także zdalnie, za
pośrednictwem internetu.

http://konwent.swietokrzyskie.pro/index.php
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Drugie posiedzenie Konwentu Marszałków uroczyście otworzył marszałek województwa
świętokrzyskiego Andrzej Bętkowski.

– Cieszę się, że po długim okresie pandemii, naszych kontaktów realizowanych
zdalnie, wymiany informacji możemy spotkać się w większym gronie, gotowi do
dyskusji, podejmowania trudnych ale interesujących tematów, wypracowywania
stanowisk podczas bezpośredniego spotkania – powiedział marszałek Andrzej
Bętkowski.-  Miejsce naszych obrad, urokliwy Sandomierz z pewnością
determinuje częściowo obszary, w których się będziemy się poruszać, kwestie
związane ze wspieraniem rozwoju instytucji kultury i muzeów, turystyką i
promocją województw, budowaniu marki regionów, o wpływie na kreowanie
wizerunku państwa i wzajemnych relacjach instytucji oraz społeczności
lokalnych, wspieraniu i dopingowaniu w rozwoju przedsiębiorstw. Podczas obrad
będziemy kontynuować niezmiernie istotne kwestie związane z naszą ścisłą
współpracą, jako jednej Europy, z organami europejskimi i dialogiem dotyczącym
poziomu finansowania rozwoju regionów. Jesteśmy obecnie na etapie
negocjowania programów krajowych i regionalnych, dlatego też cieszę się, że
rozmowę z naszymi gośćmi, przedstawicielami Komisji Europejskiej na czele z
Emmą Toledano Laredo, będziemy prowadzić już nie zdalnie, ale bezpośrednio,
wspólnie pochylając się nad istotnymi problemami, które z pewnością uda nam
się, prowadząc dialog, rozwiązać – dodał marszałek województwa
świętokrzyskiego.

Marszałek przypomniał, że podczas rozpoczynającego się posiedzenia Konwentu
Marszałków poruszane będą także sprawy dotyczące sytuacji w ochronie zdrowia, edukacji
oraz turystyki. Zwrócił uwagę na trwające równolegle, w ratuszu sandomierskim, obrady
Sejmiku Przewodniczących Sejmików Województw RP.

Na ziemi sandomierskiej gości witał burmistrz miasta Marcin Marzec.

– Sandomierz to miasto, które coraz częściej gości w swoich progach
przedstawicieli instytucji i uczestników ważnych obrad, dyskusji, spotkań. To dla
nas ważny impuls do rozwoju i dowód uznania dla walorów kulturalnych,
przyrodniczych i zabytkowych Sandomierza. Obserwujemy znaczący rozwój
naszego miasta nie tylko dzięki współczesnym bohaterom serialu “Ojciec
Mateusz”, który pomógł nam rozsławić miasto. Gród o średniowiecznym
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rodowodzie, z jego zabytkami, historią miasta królewskiego zawsze miał
olbrzymie znaczenie polityczne, gospodarcze i kulturalne. Odradzamy się jako
ważne miasto, państwa obecność jest dla nas zaszczytem i dowodem tego rozwoju
– dodał burmistrz Marcin Marzec.

Udanych obrad i owocnej dyskusji życzył wszystkim obecny podczas 2 posiedzenia
Konwentu w Sandomierzu wojewoda świętokrzyski Zbigniew Koniusz.

Więcej na temat obrad, relacje, zdjęcia oraz materiały wideo na stronie
http://konwent.swietokrzyskie.pro/index.php
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